

聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

- 二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.

- 三、本週五晚間讀經聚會將交通「晨更」，歡迎弟兄姊妹一同來分享神的話語。(晚六時四十五分同享晚餐)

We will share Mark chapter 4 on the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.

下載「晨更指引」Download "Morning Watch Guide":

www.casgv.org – eastside – download books

本週五聚會地點如下 Friday's meeting place will be at:

First Baptist Church of Walnut Valley

(between Lemon Ave. and Pierre Rd.; 請上二樓 Second Floor)

- 四、我們將在十一月三十日(主日)舉行福音聚會，將請王駱亭亭姊妹作見證，沈保羅弟兄短講，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。

A gospel meeting will be held in the morning of October 26, Sunday. Sister Ting-Ting Wang will share her testimony and brother Paul Shen will be the speaker. Please pray and invite your relatives and friends to come.

- 五、我們將在十二月二十日(週六)晚間舉行音樂福音聚會，請在詩班服事的弟兄姊妹會後留下有交通及練習。

A musical gospel meeting will be held in the evening of December 20, Saturday. All choir members please stay after lunch for practice.

- 六、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。

Please join us for lunch after the meeting as well as clean up.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789
Wednesday 週三: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789
Friday 週五: 20425 La Puente Road, Walnut, CA 9178
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907
Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇三年十一月十六日
主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，錢弘

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：錢弘 翻譯：梁殷宗宣

講員：張長來 報告：沈保羅

信息：“我”是誰

詩歌：220 我是個罪人蒙主恩

讀經/大綱：

太 16:13-17

13 耶穌到了該撒利亞腓立比的境內、就問門徒說、人說我人子是誰。14 他們說、有人說是施洗的約翰、有人說是以利亞、又有人說是耶利米、或是先知裏的一位。15 耶穌說、你們說我是誰。16 西門彼得回答說、你是基督、是永生神的兒子。17 耶穌對他說、西門巴約拿、你是有福的、因為這不是屬血肉的指示你的、乃是我在天上的父指示的。

林後 5:14-17

14 原來基督的愛激勵我們、因我們想一人既替眾人死、眾人就都死了。15 並且他替眾人死、是叫那些活著的人、不再為自己活、乃為替他們死而復活的主活。16 所以我們從今以後、不憑著外貌〔原文作肉體本節同〕認人了、雖然憑著外貌認過基督、如今卻不再這樣認他了。17 若有人在基督裏、他就是新造的人、舊事已過、都變成新的了。

- 一、 你們說我是誰
- 二、 兩種不同的認識
- 三、 對“我”真正的認識
- 四、 我活在地上的目的

November 16, 2003
SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Joseph Chien

"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Joseph Chien; Interpreter: Michelle Liang

Message: Stephen Chang; Announcer: Paul Shen

Sermon: WHO AM "I"

Hymn: 220 ONLY A SINNER SAVED BY GRACE

Scriptures/Outline:

Mt 16:13-17

13 When Jesus came to the region of Caesarea Philippi, he asked his disciples, "Who do people say the Son of Man is?" 14 They replied, "Some say John the Baptist; others say Elijah; and still others, Jeremiah or one of the prophets." 15 "But what about you?" he asked. "Who do you say I am?" 16 Simon Peter answered, "You are the Christ, the Son of the living God." 17 Jesus replied, "Blessed are you, Simon son of Jonah, for this was not revealed to you by man, but by my Father in heaven.

2Co 14-17

14 For Christ's love compels us, because we are convinced that one died for all, and therefore all died. 15 And he died for all, that those who live should no longer live for themselves but for him who died for them and was raised again. 16 So from now on we regard no one from a worldly point of view. Though we once regarded Christ in this way, we do so no longer. 17 Therefore, if anyone is in Christ, he is a new creation; the old has gone, the new has come!

1. "Who do you say I am?"
2. Two kinds of knowing
3. The true knowing of "I"
4. The purpose of my living on earth